

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Noor Assets Management and Leasing Co. Date: 20-02-2025 01:42:23 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: شركة النور للتأجير وإدارة العقارات التاريخ: 20-02-2025 01:42:23 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of Noor Assets Management and Leasing Co. cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 11:00 on 16-03-2025 at Teams to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة شركة النور للتأجير وإدارة العقارات دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 16-03-2025 الساعة 11:00 في تيمز وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p><b>Subject:</b></p>	<p><b>الموضوع:</b></p>
<p>Other:</p>	<p>آخر:</p>
<p>- Listening to the report of the company's board of directors and discussing the company's work, achievements and projects and approving them 2- Discussing the company's budget and profit and loss account for the year 2024 and approving them and discharging the company's board of directors from liability 3- Electing the company's auditor for the year 2025 and authorizing the board of directors to determine their fees 4- Approving the distribution of profits for the year 2024 5- Selling the company's trademarks (Comfort Sanitary Paper 39340, Comfort Sanitary Paper 40024, Crystal Sanitary Paper 81809, Baby Comfort 79798) to Naql Akhwan Company LLC instead of Fine Sanitary Paper Manufacturing Company. 6- Discussing the conversion of the company's status from a public limited joint stock company to a limited liability company, including the reasons and justifications for this conversion. 7- Discussing the authorization of the company's board of directors / chairman of the board of directors to proceed with the procedures for the conversion of the status and sign all documents related to the conversion.</p>	<p>1- الاستماع الى تقرير مجلس الادارة للشركة ومناقشة اعمال الشركة وإنجازاتها ومشاريعها وقرارها. 2- مناقشة ميزانية الشركة وحساب الأرباح والخسائر لعام 2024 وقرارها وبراء ذمة مجلس ادارة الشركة 3- انتخاب مدقق حسابات الشركة عن عام 2025 وتفويض تحديد اتعابهم لمجلس الادارة 4- اقرار توزيع ارباح عن عام 2024 5- بيع العلامات التجارية العائدة للشركة (كمفورت ورق صحي 39340 ، كمفورت ورق صحي 40024 كريستال ورق صحي 81809 ، ببي كمفورت 79798) لشركة نقل اخوان ذ.م.م بدلا من شركة فاين لصناعة الورق الصحي 6- مناقشة تحويل صفة الشركة من شركة مساهمة عامة محدودة الى شركة ذات مسؤولية محدودة ويشمل ذلك أسباب ومبررات هذا التحويل. 7- مناقشة تفويض مجلس ادارة الشركة / رئيس مجلس الادارة بالسير بإجراءات تحويل الصفة والتوقيع على كافة الوثائق المتعلقة بالتحويل.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Nour Al-Safouq</p>



User Name: Nour Al-Safouq	
---------------------------	--